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 1975-ben ismerkedtem meg a tájfutás sportággal (nagybátyámtól) ami az első 

pillanattól megfogott. Aktív sportoló időszakomban 11 évig válogatott voltam. 

 Edzősködtem a '90 évek elején és erre néhány éve ismét lehetőségem adódott.  

 

2011-ig  a mostani szakosztályom a PVM, a PVSK árnyékéban segédkezett. 

2011-ben Molnár Attila (Mozsár) biztatására Ambrus Sándorral megpályáztunk a 2012-es  

ONEB rendezését.  

Megvalósítottunk, hogy az elnyert 2012 ONEB-en  a céljában az eredményeket TV-n lehessen 

megtekinteni. Két nagy TV-s kivetítővel lerövidítettük az eredményre várást és a 

papírmunkát. Ez a módszer utánunk már szokás lett és papíros eredményközlés elmaradt. 

Ambrus Sanyi ezzel a rendezéssel robbant be az országban rendezendő OB-k, kupa és 

világversenyek rendezői táborába. Ambrus Sanyi egyedüli IT-s szakemberként indul most az 

elnökségi tagságért és remélem bizalmat is kap az egyesületektől.  

2012 után több OB-t is rendeztünk, 2018-ban elindítottam utánpótlási csoportomat. A 

lemorzsolódás és covid átrendezte a létszámot, de most többen vagyunk mint bármikor. Az 

idei Diák Olimpián 1 arany és ezüst jutott. Több tehetséget látok, akik eljuthatnak nemzetközi 

szintre is. Azon dolgozunk, hogy ez megvalósulhasson. 

A megyénkben soha ilyen jó nem volt a viszony a szakosztályok között. A PVSK edzőjével   

 Vonyó Péterrel (edzője voltam '90 évek elején) segítjük egymás munkáját. Célunk, hogy 

minél több gyermekkel szerettessük meg a tájfutást, felkészülésükben a legszínvonalasabb 

lehetőségeket biztosítsuk. Az idei télen elkezdett közös edzések nem álltak le. Mindketten 

szervezzük az edzéseket a közelgő célversenynek megfelelő edzésfeladattal. Azért 

fáradozunk, hogy a ranglistán a pécsi szakosztályok előrébb kerüljenek. A rendszeres munka 

mindig meghozza az eredményt. 

 

Az Elnököt a sok évtizedes tapasztalatommal, a IT és Marketingen kívüli feladatokkal is 

segíteném.  

 

Legizgalmasabb kérdések számomra: 

 

1) Milyen lehetőségeink vannak, hogy növelni tudjuk a tájfutók létszámát? 

2) Hogyan lehet a lemorzsolódást minden korosztályra kivetve csökkenteni? 

3) Hogyan lehet segíteni a kevesebb lehetőséggel rendelkező régiókat? 

 

Olyan Elnökségnek szeretnék a tagja lenni, akik az elfogadott  Sportág Fejlesztési Terv 

programban foglaltak alapján együtt dolgoznak annak megvalósulásáért. Az Elnököt segítik 

és a  teendőeket megosztják. A bekerülés feladatokat jelent és nem pozíciót.  
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